
Cesta zamenjala lastnika, problem ostal
Decembra je delegatka iz KS Podgorica

Sentjakob na zboru krajevnih skupnosti
vpraiala. kdaj bo zgrajena obvoznica se-
verno mimo njihovega naselja in kdaj bo-
sta urejena pločnik ler pešpot za pešce in
kolesarje med Podgorico in Dragomljem.

• Odgovor je pripravil občinski komite
za urbanizem, gradbene zadeve, komunal-
no in stanovanjsko gospodarstvo:

V osnutku samoupravnega sporazuma o
temeljih plana Skupnosti za ceste Ljublja-
na za to srednjeročno obdobje je bila zaje-
ta tudi obnova regionalne ceste Šentja-
kob-Podgorica-DomŽale. Po novi zako-
nodaji. ki je v fazi sprejemanja, bo navede-
na cesta ponovno prežla v upravljanje in
vzdraževanje Skupnosti za ceste Slovenije.
V zvezi s tem je Ijubljanska skupnost za
ceste navedeno cesto izločila iz samou-
pravnega sporazuma in predlagala sloven-
ski skupnosti za ceste, da jo vključi v letoš-

nji plan. Po informacijt na repubtiški skup-
nosti za ceste je letos predvidena le izdela-
va projektov, njena obnova pa bo določe-
na, ko bo prenos zakonsko urejen in bo
izdelan rebalans srednjeročnega plana.
Gradnja obvoznice je predvidena v dolgo-
ročnih planskih dokumentih Ljubljana
2000 in terminsko še ni opredeljena.

V KS REZKE DRAGAR:OOSLEJ
SMETARJ! DVAKRATTEDENSKO

Na zboru krajevnih skupnosti konec de-
cembra je KS Rezke Dragar Črnuče potar-
nal nad nerednim odvažanjem komunalnih
odpadkov v njihovem naselju-

• Na Komunalnem podjetju Ljubljana,
tozd Javna higiena so pripravili naslednji
odgovor:

Pogostost odvoza komunalnih odpad-
kov je po odloku določena od enkrat do

trikrat tedensko in je odvisna predvsern od
gostote prebivalcev, tipa pozidave, števila
posod in drugih značilnosti odjemnega ra-
jona. »Glede na to, da je pretežno območje
vaše krajevne skupnosti v intenzivni pozt-
davi, zlasti obrtne in stanovanjske na-
membnosti. bomo začasno redno odvažali
odpadke poleg srede tudi ob petkih popol-
dan. Po analizi in delni prerazdelitvi podro-
čij. ki je s tem potrebna, pa bomo prešli na
odvoz s petka na soboto (sreda-sobota),
kar pomeni najustreznejši časovni odmik,«
je v odgovoru obljubil direktor tozda Javna
higiena Dušan Butina.

ODPRAVITI NAPAKE

Na zadnji lanski seji zbora krajevnih
skupnosti sta Tomaž Blejec in Rado Ko-
bal, delegata iz krajevnih skupnosti Ivan
Kavčič-Nande tn Jože štembal vprašala,

zakaj je bila gradnja garaž na njihovem
območju in nadaljnja gradnja soseske (co-
ne B in C v ureditvenem območju BO 2/4 -
Smelt) zaupana delovni organizaciji SCT
Obnova, saj je ta gradbena organizacija že
ob zidavi soseske BS-3 napravila veliko
napak, ki jih Še do danes ni vseh odpravila.

• O zadevi je razpravljal tudi občinski
izvršni svet, ki je s tem v zvezi zadolžil
delovno organizacijo SCT Obnova, da pri-
pravi finančno ovrednoteni seznam napak,
ki jih bodo v tej soseski še odpravili. Zado-
žili so tudi občinski komite za urbanizem,
da ne izda gradbenega dovoljenja za grad-
njo con B in C v ureditvenem območju BO
2/4 Smelt, če napake ne bodo odpravljene.
oziroma SCT Obnova ne bo predložila do-
kumenta o zavarovanju plačita v vrednostl
del za odpravo napak. Višina stroškov bo
ocenjena v sodelovanju z že imenovano
komisijo za odpravo napak v tej soseski.

Piše: VIDA PETROVČIČ


